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❑District Court ❑Denver Probate Court  

يااصوللر فندمة كحم    قةطنملامة كحم   

___________________ County, Colorado 
  ودارولوكعة طمقا 

Court Address: 
  مة:كحملان اونع

 
 

In the Interest of: 
:  لحالص 

 
 
 
 
 
Minor 

راصقلا  

 

 

 

 

 

 

 

COURT USE ONLY  
  طقمة فكحملاام دختلاس

Case Number: 
  ية:ضقلاقم ر

 
 
 
Division Courtroom 

بة:علشا   مةكحملاعة قا 

ORDER APPOINTING GUARDIAN FOR MINOR 
  قاصرعلى وصي ن ييعتبأمر 

 
 
Upon consideration of the Petition for Appointment of Guardian for the above minor and hearing on    
      (date),  

 خ(،يرتالا)          خيراتب مةكحملا سةلجو لاهعأ روكذملا رصلقاا لىع يصو نييعتل مدقملا سماتلالا ر فيظنلبا

 
The court has considered any expressed wishes of the minor concerning the selection of the guardian.  The court 
has considered the powers and duties of the guardian, the scope of the guardianship, and the priority and 
qualifications of the nominee. 

 ت ؤهلاموية ولوأو، يةاصولاق ونطا، يصولات باجاووت ياحلاصمة في كحملار ظنعد بو  ي.صولار ياتخباق لعتيما ير فصقالاب نجان منة لعملات باغرلامة في كحملار ظنعد بو
  ح.رشملا

 

The court finds, determines and orders: 
  :ةمحكملت اقرر

 
1. Venue is proper and required notices have been given or waived.  

. هاطسقاإ وأ بةولطملا تارخطاالإ رادصإ مت دوق ئي،اضقلا صاصتخالا ائرةد نمض يةضقلا نأ  

 
2. The minor was born on          (date). 

  يف رصاقلا دلوُ. خ(يرتالا)         

 
3. An interested person seeks appointment of a guardian.    

. رصلقال يةاصو لىع ولصحلبا مهماتها صخ شبدىأ  
 

4. The minor’s best interest will be served by the appointment of a guardian.   
.يصو نييعت خلال نم رصقالا لحةصم ققحتت  

 

5. ❑The minor’s parents’ consent to the appointment of a guardian. 
ي.صون ييعتلى عر صلقااي دلاوقة افوم        

❑The minor’s parents’ parental rights have been terminated by prior court order. 

  مة.كحملان مق بر سامبأر صلقااي دلاولوة بلأاق وقحت هتنا 

❑The minor’s parents are deceased. 

  ن.ياوفتمر صلقااا دلاو 

❑The minor’s parents are unwilling or unable to exercise their parental rights. 

ية.وبالأما هوققحرسة ماملى عن يردقار يغو أن يبغارر يغر صلقااا دلاو   
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❑Guardianship has previously been granted to a third party who has died or become incapacitated and 

the guardian has not appointed a successor guardian by will or written instrument. 

 . بوتكم دنتسم وأ ةيصو بجومب هلً افلخً ايصو يصولا نيعي ملو هماهم اءدأ نع اًزجاع حبصأ وأ يفوت ثلاث فرطلً اقباس تحنم دق ةياصولا 

 

6. ❑The court finds it has no reason to know that the minor is an Indian Child as defined by the Indian 

Child Welfare Act under 25 U.S.C. § 1901 et seq.  
 ن ميه ليما و 1901 سمقلاب جومبود نهلافال طالأية عارن ونقاح ضويما كي دنهل صأن مفل طر صلقاان أح يضوتلب ب سدجويلا نه أمة كحمللن يبت
 . 25 قمردة حتملات يالولاان ونقا

 
OR 
 أو
 

❑A separate Order regarding the court’s findings pursuant to the Indian Child Welfare Act under 25 

U.S.C. § 1901 et seq. was issued. 

25. قم ردة حتملات يالولاان ونقان ميه ليما و 1901   قسملاب جومبود نهلافال طالأية عارن ونقاب جومبة مكحملاج ئتانن بشأل صفنم رمأر دص  

 

7. The court appoints the following person as guardian for the minor:  
  :صرالقون اؤشلى م عايلقله ذكرلي اتلاوصي لة امحكملين اتع

Name:              
  الاسم:

Street address:            
  ع:رلشاان اونع

City:    State:    Zip Code:    
نة:يدملا    ي:ديربلاز مرلا     ية:لولاا    

Mailing Address, if different:            
: افًلتخم ناك اذإ ،يديربلا ناونعلا  

City: State: Zip Code: ___________   ____________  ____________  
نة:يدملا : يةلولاا                                 : يديربلاز مرلا                          

Primary Phone:     Alternate Phone: ____________________  
: يلدبلاتف هالاقم ر                سي:لأسااتف هالاقم ر  

Email Address: _________________________________ 
ني:ورتكلالإيد ربلان اونع  

 
8. The guardian must promptly notify the court if the guardian’s street address, email address, or phone 

number changes and of any change of address for the minor. 
ر.صقالان اونعر في خآر ييغتي أول صححال وفه تقم هارو أني ورتكلالإده يربن اونعو أع رلشاان اونعر يغت اذإ روفلالى عمة كحملا رخطاإي صولالى ع  

 
9. The guardian may not establish or move the minor’s custodial dwelling outside the State of Colorado 

without a court order.  
  مة.كحملان مر مأر ودصن ودو دارولوكية ج ولار خالىإر صلقاانة اضحن كمسقل نو أإنشاء ي صوللز وجيلا 

 

10. Within 30 days of appointment, the guardian must provide a copy of this Order Appointing Guardian for 
Minor to the minor if 12 years or older and persons given notice of the petition and must advise those 
persons using Notice of Appointment of Guardian and/or Conservator (JDF 812) that they have the right 
to request termination or modification of the guardianship. 

  مت نيذلا صاخشلأاو رثكأ وأ امًاع 12 رهمعن كاا ذإر صقالالى إمة كحملار مأن مخة م نسيدقتي صولا ىلع ،ةياصولا رمأ رودص نم امًوي 30نوضغفي  
ديل عتو أهاء نإ بلطق في حلاهم يدلن أ)JDF 812(  يصولا نييعتر خطابإن وظفتحين يذلااص خلأشاغ بلاإيه لعن أما ك س،ماتللاالسة جبرهم خطاإ
 ية.اصولا

 

11. ❑The guardian must file the annual Guardian’s Report - Minor (JDF 834) with the court each year by 

❑the minor’s birthday or ❑by         (date). 

       لول حب❑و أر صلقاايلاد ميد ع❑لول حبام عكل مة كحملالى إ(  )JDF 834رصلقاا -ي ون سريرقتيم دقتي صولالى ع❑

 خ(.يرتالا)  
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12. Copies of all future court filings must be provided to the following interested persons:   
  ية:لتالاية نعملااص خلأشالى إية لبقتسملاية ئاضقلات لفاملاع يمجن مخ م نسيدقتب جي

 

Name  
سملاا  

Relationship to Minor 
  راصقلابلاقة لعا

 The minor if 12 years or older at the time of mailing 
  ديربلا لاسرإ تقو يف رثكأ وأ امًاع 12 هرمع ناك ذا إرصاقال

 Parent or adult nearest in kinship 
 رصاقال ماحر أهةج نم برلأق االغبل اصخشال أو  نيدالالو دحأ 

 Parent or adult nearest in kinship 
 رصاقال ماحر أهةج نم برلأق االغبل اصخشال أو  نيدالالو دحأ 

 Guardian 
  يصالو

  

  

  

 
13. The guardian is authorized to access the minor’s medical records and information. The guardian is 

deemed to be the minor’s personal representative for all purposes relating to the minor’s protected health 
information, as provided in HIPAA, Section 45 CFR 164.502(g)(2). 

 حة صلات امولعمب ةقلعتملا ضارغلأا عيمجل رصاقلل اًيصخش لًاثمم يصولا دعي .رصاقلاب ةصاخلا ةيبطلا تامولعملاو تلاجسلا ىلع علاطلاا يصولل قحي
م قسلا،  لةمساءلاوحي صلان يمتألان ونقايه في لعوص صنمو هما ك، يةمحملا )HIPAA(CFR 164.502(g)(2) 45 . 

 
14. Letters of Guardianship will be issued.  The Letters will expire on the minor’s 18th birthday,         

    (date), unless otherwise ordered by the court. 
،   18رصلقااغ ولبند عية اصولات باخطاية حلاص هيتنت  ية.اصولات باطاخمة كحملار دصتس  لمما ، خ(يرتالا)    ___________________امًاع

  لك.ذخلاف مة كحملار رقت

 

❑The powers and duties of the guardian are unrestricted. 
  دة.يقمر يغت باجاووت ياحلاصبي صولاع تمتي     

❑The powers and duties of the guardian are limited by the following restrictions:  
ية:لتالاود يقللته باجاووي صولات ياحلاصع ضخت       

                     

                     

                     

                     

                     

OR 
 أو
 
The appointment is pursuant to § 15-14-204(2.5)(b), C.R.S.  Letters of Guardianship will be issued.  The 
Letters will expire on the minor’s 21st birthday,        (date), unless otherwise 
ordered by the court.   

ت باخطاية حلاصهي تنت  ية.اصولات باخطامة كحملار دصتس  عدلملاو دارولوكن ونقان م  (b)(2.5)204-14-15مسقلل اقًفو يصولا نييعت متي 
 .لكذخلاف مة كحملار رقتلم ما ، خ(يرتالا)         عام،   21رصلقااغ ولبند عية اصولا

 

❑The powers and duties of the guardian are unrestricted. 

  دة.يقمر يغت باجاووت ياحلاصبي صولاع تمتي 

❑The powers and duties of the guardian are limited by the following restrictions:  

ية:لتالاود يقللته باجاووي صولات ياحلاصع ضخت   
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❑A separate Order regarding the court’s findings establishing the minor’s eligibility for classification as a 

special immigrant juvenile was issued. 

ة.ص خالةر بحاجهامر صكقايف نصتللر صلقااية لهأدد حتتي لا مةكحملاج ئتانن بشأل صفنمر مأر دص   

 

15. Per § 15-14-208(1), C.R.S. the guardian has the powers of a parent regarding the ward’s support, care, 

education, health and welfare.  The guardian shall maintain physical custody of the minor and shall 
determine the minor’s place of residence and all visitation absent specific orders from the Court. 

 

  هتحصومه يلعتوته يعارور صلقااعم دبق لعتيما يفر مالألي وت ياحلاصبي صولاع تمتي، عدلملاو دارولوكن ونقان م  (1)208-14-15     القسمموجبب
  مة.كحملان مدة دحمر ماوأر دصتلم ما ، تاريازلا عيمجور صلقاامة قاإن كامدد حيو، يةلعفلار صلقاانة اضحي صولالى وتيو  ته.يهفارو

 
16. The court further orders:  

  :ليي امة محكملقررت اا مك
 

                      

                      

                      

                       

  
 
Date: __________________________      ______________________________________ 

خ:يرتالا  

 ❑Judge   ❑Magistrate 

حلصلاي ضقا     لسةجلاي ضقا   
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